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   Prošao je “Dan grada“, prošla je „Dužijanca“, - po ko zna koji put na „Dužijanci“ nisu
učestvovali Bunjevci, a prvi put na proslavi „Dana grada“ nisu učestvovali Hrvati.

  

Dokle tako i kuda to vodi?

  

Na pitanje dr monsinjora Andrije Anišića: "Možemo li zajedno?", Savez bačkih Bunjevaca
odgovara: " Možemo i
moramo! "

  

   Savez bačkih Bunjevaca traži dijalog političkih predstavnika Hrvata i političkih predstavnika
Bunjevaca u Skupštini grada, pod okriljem Gradonačelnika Subotice. Prva tema: „Dužijanca“.
Kako ubuduće organizovati „Dužijancu“ kao gradsku manifestaciju, a da to bude mesto
okupljanja i sabornosti a ne nesporazuma i razdora.

  

   Smatramo da je dogovor moguć. Potrebno je samo jedno „i“! Odnosno, da se ubuduće
umesto Hrvati-Bunjevci, hrvatski Bunjevci, bunjevački Hrvati i slično koristi gramatički i faktički
jedino moguć termin: Hrvati i Bunjevci, odnosno Bunjevci i Hrvati. Kako će se neko lično
izjašnjavati njegova je lična stvar, ali pojam i naziv nacionalne manjine je jasan i nedvosmislen.

  

Zahtev je upućen i gradonačelniku direktno. Očekujemo poziv za razgovor.

  

Subotica, 02. 09. 2013.
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Mirko Bajić, predsednik SBB
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